



Habib Bank AG Zurich

Letter of undertaking | خطاب تعهدات

Fill in BLOCK letters  
أكمل البيانات بالأحرف الكبيرة

Date     
day month year

التاريخ     
السنة الشهر اليوم

The Manager,

المدير،

\_\_\_\_\_ Branch,  
United Arab Emirates.

\_\_\_\_\_ فرع  
الإمارات العربية المتحدة.

Dear Sir/Madam,

السيد/ السيدة،

Re: Loan/Overdraft/Cash Credit Limit granted by you in my/our  
favour for

الموضوع: قرض سحب على المكشوف/ حدود إئتمان نقدي ممنوح بواسطتكم  
لصالحني/ لصالحنا بمبلغ

(  
in words  
\_\_\_\_\_ )

(  
بالحروف  
\_\_\_\_\_ )

With reference to the above limit granted in my/our favour for  
which I/we have this day executed Promissory Note and other  
necessary documents, I/we hereby acknowledge your right to  
cancel the facility at any time with or without intimation to us.

بالإشارة إلى حد التسهيلات اعلاه الممنوحة لصالحني/لصالحنا و التي وقعنا  
بموجبها في هذا اليوم سندا إذنيا ووثائق أخرى لازمة. فأنتني/أننا بموجب  
هذا أقر/ نقر بحقكم في إلغاء التسهيلات في أي وقت سواء بإخطارنا  
أو دون إخطارنا.

In the event of the facility being cancelled by you, I/we undertake  
to pay you all dues together with all other charges due from  
me/us immediately on demand.

وفي حالة إلغاء التسهيلات بواسطتكم فإنني / إننا نتعهد بدفع كافة  
المستحقات مع كافة المصروفات الأخرى المستحقة علي/ علينا فورا  
وعند الطلب.

Yours faithfully.

المخلص.

authorized signatory(s) / المفوضين بالتوقيع

FOR OFFICE USE

SV

signature

Verified by \_\_\_\_\_

NOTE:

- In the case of multiple signatories, authorized signatories must sign as per the account mandate.  
- The customer understands that the Bank shall not be held responsible for any erroneous transaction(s)  
arising out of incorrect, incomplete or illegible details provided by the Customer.

ملحوظة :-  
- في حالة تعدد الموقعين بالتوقيع يجب التوقيع وفقا لتفويض الحساب  
- من المفهوم للعميل إن البنك لا يتحمل أي مسؤولية معاملة معاملات خاطئة تنتج عن معلومات غير صحيحة أو ناقصة  
أو غير مرقرة قدمها العميل.